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PROTOKÓŁ NR XLIII/2018 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PIŁAWIE GÓRNEJ 

Z DNIA 27 KWIETNIA 2018 ROKU. 

 

Miejsce posiedzenia sala narad Urzędu Miasta w Piławie Górnej. 

 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 10.30 

Zakończenie posiedzenia godz. 12.30 

 

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Piławie Górnej 15 radnych. Obecnych na sesji 15 radnych, 

co stanowi 100 % ustawowego składu Rady. 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

„Witam serdecznie państwa radnych, p. Zuzannę Bielawską Burmistrza Piławy Górnej                 

p. Burmistrz, p. Zastępcę Burmistrza Izabelę Woronowicz, p. Małgorzatę Surdyk Skarbnika 

Gminy, p. Jacka Mikusa Sekretarza Gminy. Witam p. Annę Zatykę Dyrektora Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

Ad. 2 Stwierdzenie kworum. 

Na podstawie § 25 ust. 2 Statutu Gminy Piława Górna Przewodniczący Rady stwierdził, że na 

sali znajduje się 15 radnych, wobec powyższego obrady są prawomocne. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 2. 

Ad. 3 Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

Zgodnie z § 18 ust. 4 – Statutu Gminy Piława Górna otrzymali Państwo zawiadomienie                  

o planowanej sesji oraz porządek obrad.  Czy są jakieś uwagi? Nie widzę. 

Punkty 1,2,3 uważam za zrealizowane. 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Informuję, że protokół z obrad XLII sesji Rady Miejskiej VII kadencji był wyłożony do 

wglądu w biurze Rady oraz bezpośrednio przed sesją. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły 

żadne uwagi. Wobec tego zgodnie z § 41 pkt. 1 w/w protokół uznaję za przyjęty. 

Ad. 5. Informacja na temat dróg powiatowych na terenie Piławy Górnej oraz planowanych          

w 2018 roku remontów i modernizacji tych dróg. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Dzierżoniowie: 

Przedstawił informację na temat dróg powiatowych na terenie Piławy Górnej oraz 

planowanych w 2018 roku remontów i modernizacji tych dróg, która stanowi załącznik nr 3. 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa ma pytania do Pana Dyrektora to bardzo proszę. 

Radny Krzysztof Bielawski: 

Chciałbym się odnieść do planowanych modernizacji na drodze, a dotyczących oznakowania, 

bo widzę, że już na przejściach dla pieszych są odmalowane pasy i takie moje pytanie czy 

linie segregacyjne będą robione w późniejszym terminie? Jest to jedno pytanie. Chciałbym 

jeszcze zapytać czy remont mostu koło Policji jest już zakończony, bo według mojej oceny to 

wygląda to na ukończenie? 

Dyrektor ZDP: 

Linie segregacyjne będą malowane również. Natomiast, jeśli chodzi o remont mostu to 

powiedziałem, że prawdopodobnie. Możliwe, że nie jest jeszcze ukończony. Nie potrafię 

kategorycznie powiedzieć, że ukończyliśmy. Ten remont został podzielony na pewne etapy. 

Możliwe, że jeszcze jakiś etap jest w trakcie. 

Radny Krzysztof Bielawski: 
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Chciałbym jeszcze się zapytać i zwrócić też uwagę na sytuację, za mostem na wysokości 

byłego ‘Nowaru” po dużych opadach deszczu woda nie schodzi, czyli źle jest wyprofilowana 

ta droga i tworzą się potężne kałuże. W związku z tym mam taką prośbę żeby też się temu 

przyjrzeć. 

Radna Małgorzata Wiącek: 

Od Policji do „starego urzędu” (czyt. Piastowska 29) trwały prace związane z wymianą 

wodociągów, kto miał nadzór nad tymi pracami? Chodzi, o jakość uzupełnienia tłuczniem nie 

asfaltem od momentu, kiedy te prace zostały wykonane. 

Dyrektor ZDP: 

Całość prac i nadzór leżał po stronie wykonawcy, czyli Wodociągów i Kanalizacji. My 

otrzymywaliśmy tylko wyniki zagęszczenia, których żądaliśmy na etapie przygotowania 

warunków technicznych wykonania tej drogi. 

Radna Małgorzata Wiącek: 

Kolejna sprawa dotyczy sprzątania drogi i chodników akurat na moim odcinku między 

urzędem miasta do policji, a nr 19. Jest to odcinek, który nie widział miotły, nie widział 

odśnieżania, nie był posypany podczas ostatniego opadu. Czy to jest odcinek wyłączony? 

Dyrektor ZDP: 

Mogłaby Pani doprecyzować. 

Radna Małgorzata Wiącek: 

Mniej więcej od nr 19 do góry. 

Dyrektor ZDP: 

Oczywiście nie ma żadnego odcinka wyłączonego, czy to z odśnieżania, czy sprzątania, czy 

posypywania. Będzie uprzątnięte. 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

Chciałbym zapytać p. Dyrektora czy z koleją ( czyt. PKP) toczą się jakieś rozmowy na temat 

remontu przejazdu kolejowego i wymiany nawierzchni na przejeździe? Ponieważ po tak 

dużym remoncie drogi w ciągu ulicy Bolesława Chrobrego został ten przejazd 

niewyremontowany  i trzeci, czy czwarty rok tam się nic nie dzieje.  

Dyrektor ZDP: 

W ubiegłym roku rozmawialiśmy na ten temat i po uprzedniej sesji wystosowałem pismo do 

PKP z wnioskiem o przebudowę bądź remont tego przejazdu. PKP odpowiedziało, że 

wykonało remont bieżący. Kopię tego pisma przesłałem do wiadomości Urzędu. Natomiast 

do przebudowy ten przejazd nie został zakwalifikowany, duża przebudowa realizowana przez 

PKP nie objęła tego odcinka. 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

Generalnie PKP nie zamierza tego naprawiać tak mam rozumieć? 

Dyrektor ZDP: 

Jeszcze raz podkreślam, że na mój wniosek PKP odpowiedziało, że ten przejazd 

wyremontowano. Skoro ten remont jest nie dostateczny ponowię żądanie jego 

przeprowadzenia. 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

Należy tego tematu naprawdę przypilnować i prosiłbym, aby z Pana strony były naciski na 

PKP żeby wyremontować ten przejazd w stopniu ostatecznym. Wystarczy się przejechać i 

zobaczyć, że nie zostało to wykonane należycie, jeżeli w ogóle zostało wykonane. 

Dyrektor ZDP: 

Prześlę Państwu jeszcze raz pismo gdzie PKP potwierdziło wykonanie. Jeśli był to remont nie 

ostateczny powtarzam, podkreślam ponowię swoje wystąpienie o doprowadzenie tego 

przejazdu. 

Radny Krzysztof Bielawski: 
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Czy Państwo planujecie remont drogi ul. Piastowskiej po wymianie instalacji gazowej                     

i wodociągowej na 2019 rok, a jeżeli nie to taką prośbę mam żeby Pan Dyrektor jednak 

przychylnym okiem popatrzył i ewentualnie żeby ten remont wykonać. 

Dyrektor ZDP: 

Proszę o pytanie. 

Radny Krzysztof Bielawski: 

Pytanie jest takie czy jest planowany w 2019 roku remont ul. Piastowskiej? 

Dyrektor ZDP: 

Na dzień dzisiejszy nie ma żadnych planów na rok 2019. Taka potrzeba jest oczywiści. Ja, 

jako Zarząd Dróg Powiatowych i p. Starosta widzimy potrzebę przebudowania tego odcinka 

drogi w ciągu ul. Piastowskiej, która jest najbardziej posiatkowana i teraz po zakończeniu 

prac wymiany kanalizacji i sieci wodociągowej i sieci gazowej żeby mieć pewność, że sieć 

będzie na tyle dostateczna, że będzie można się pokusić o remont samej nawierzchni. Myślę, 

że taki wniosek do budżetu na rok przyszły powinien się znaleźć i apeluję do Państwa, do                            

p. Przewodniczącego żeby  taki wniosek do Zarządu Powiatu skierować. 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

Panie dyrektorze z całym szacunkiem w 2016 roku spotkaliśmy się i siedział pan tutaj obok 

mnie i mówił Pan, że w 2018 roku ta nawierzchnia zostanie zrobiona i że poczyni Pan 

wszelkie starania. Powiedzmy sobie szczerze to Panu powinno zależeć żeby ta droga była w 

należytym porządku. Uważam, że Pan powinien starać się o to i z p. Starostą rozmawiać, aby 

ten remont został ujęty w 2019 roku. Wiemy, że te sieci blokowały wykonanie tej drogi, ale 

niech się Pan wczuje w sytuację mieszkańców.  

Burmistrz: 

Wnioski składamy, ale jak mamy pisać ich dwadzieścia, to może napiszmy każdy z osobna 

wniosek do powiatu. 

Dyrektor ZDP: 

Szanowni Państwo ja jestem jednostką organizacyjną i realizującą. Budżet i plan inwestycji 

otrzymuję do realizacji i wynika z uchwały Rady Powiatu i Zarządu Powiatu. Ja ze swojej 

strony tak jak obiecywałem na poprzedniej sesji interweniowałem w tej sprawie. Droga ta nie 

znalazła się w planie głownie z powodu występujących nieustannie awarii w 2016 tych awarii 

było 15, w 2017 roku 8, czyli ta droga w 2017 roku była już 8 rozkopana. Zapewniam, że 

przy pracach nad budżetem na etapie składania wniosków o realizację inwestycji wystąpię do 

Zarządu Powiatu o ujęcie tej drogi w planie inwestycyjnym. 

Radna Teresa Budzyk: 

Ja korzystając z okazji wizyty p. Dyrektora złożę wniosek, a chodzi mi ul. Groszowiecką, 

która dochodzi do ul. Piastowskiej. Powinien być tu postawiony znak stop teraz, kiedy jest tu 

Urząd Miasta i kiedy jest często skręt w lewo i znak stop przy skręcie w prawo. Są to też 

sugestie mieszkańców, bo potężne ciężarówki różnie jadą. Kierowca jest na wyższym 

poziomie i on widzi, że to jest wolne a tu nagle coś podjeżdża i chce skręcić. Jest to pytanie 

wniosek. 

Dyrektor ZDP: 

Taki wniosek do mnie wpłynął w roku ubiegłym. Odesłaliśmy ten wniosek do Wydziału 

Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji w Dzierżoniowie o zmianę organizacji 

ruchu. Decyzja była negatywna. 

Burmistrz: 

Wjeżdżamy kilka razy dziennie do Urzędu Miasta i też zauważyliśmy, że nie ma znaku stop       

i w związku z tym kierowcy nie zatrzymują się. Nie patrzą się czy ktoś nie jedzie. Ten znak 

jest potrzebny i my zgłaszamy taką potrzebę i mamy prośbę żeby może jeszcze raz 

porozmawiać, a nawet mogliby patrol przysłać żeby się temu przyjrzał. 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 
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Prosiłbym, aby się jeszcze raz przychylić do tego wniosku i może inaczej rekomendować go. 

Radna Teresa Budzyk: 

Ja się zgadzam z tym, że ta widoczność jest dobra, ale może wzięliby pod uwagę odległość 

skrętu do Urzędu Miasta od tej drogi. 

Dyrektor ZDP: 

Na pewno Państwo macie rację, ale miejmy świadomość tego, że sam znak czy to będzie 

ustąp pierwszeństwa, czy to będzie znak stop nie zastąpi rozwagi, ostrożności i kultury jazdy. 

Ja podam, jako przykład najprostsze o najlepszej widoczności, idealne wręcz skrzyżowanie 

ul. Bielawskiej i Ogrodowej w Pieszycach. Tam już są w tej chwili aktywne znak stop, które 

tworzą na jezdni piktogramy ostrzegające i ludzie jak się zderzali tak się tam nadal zderzają. 

Naprawdę nie dopatrujmy się w nazwie czy rodzaju znaku antidotum na wszystkie 

niebezpieczne sytuacje na danej drodze, czy skrzyżowaniu. Nie mniej jednak do tematu 

wrócimy. 

Przewodniczący Rady Dariusz Madejski: 

Ja bym miał jeszcze pytanie, czy Panu jest coś wiadomo, jak był wykonywany remont drogi 

nr 382 zostały ustawione zielone słupki na wjeździe na ul. Groszowiecką, te słupki bardzo 

pomagały w ocenie włączenia kierunkowskazu, do rozpoczęcia hamowania, czy skrętu na 

Piławę. Został tam zrobiony nowy mostek wjazdu na pole, który został wyasfaltowany i dużo 

ludzi myśli, że to jest wjazd na Piławę. Trzykrotnie hamują wcześniej i stwarzają zagrożenie, 

kiedy zauważą, że to nie jest skrzyżowanie.  

Dyrektor ZDP: 

Zwrócę się do Dyrekcji Dróg Wojewódzkich o przywrócenie tych słupków. 

Burmistrz: 

Remont drogi wojewódzkiej został zakończony za ul. Groszowiecką i tak naprawdę został 

najgorszy odcinek i w związku z tym mam pytanie, czy województwo ma w planach remont 

tego odcinka. 

Dyrektor ZDP:  

Z tego, co wiem, rozmawiałem z inspektorem odpowiedzialnym za odcinki dróg 

wojewódzkich biegnących przez nasz powiat w planach nie ma remontu tego odcinka. 

Zastępca Burmistrza: 

W tym roku będziemy remontować ul. Mickiewicza przy Poczcie i będziemy się tam wpinać 

w kanalizację deszczową i w związku z tym mam prośbę żeby ten odcinek, był składany 

wniosek do budżetu obywatelskiego, aby od poczty do biedronki wyczyścić wszystkie wpusty                       

i przepatrzeć kanalizację burzową. 

Burmistrz: 

Jak pamiętamy za pocztą mamy zabetonowany wylot, ale przed biedronką są dwie zapadliny 

po obu stronach. Po ulewnych deszczach stoją kałuże. Należałoby to kompleksowo 

sprawdzić. 

Bardzo prosimy o bieżące remonty dróg powiatowych, bo na całym odcinku ulicy 

Piastowskiej są dziury. 

Dyrektor ZDP: 

Już zaczęliśmy to robić. Wykonujemy te remonty sukcesywni i na pewno w ul. Piastowskiej 

też to będzie robione. 

Radny Krzysztof Bielawski: 

Tak mi się nasunęło jak rozmawialiśmy o ul. Groszowieckiej i drodze wojewódzkiej. Gdyby 

Pan Dyrektor rozmawiał na temat przywrócenia tych słupków to może można byłoby też 

napisać, czy byłaby możliwość postawienia tam lampy oświetleniowej. 

Burmistrz: 
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Może jeszcze taki wniosek wystosuję do Pana Dyrektora, bo faktycznie wodociągi 

wymieniają instalację, gazownia i uważam, że przy odbiorze należy zwracać uwagę na 

uszkodzenia                   i układanie chodników. 

Radna Małgorzata Wiącek: 

Odbierać rzetelnie szczególnie tam gdzie był przekop zrobiony przez wodociągi. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Bardzo dziękuję p. Dyrektorze za przyjęcie zaproszenia na 

naszą sesję. 

Ad. 6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Podbierać rogramu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2017. 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej: 

Przedstawila sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2017, która stanowi załącznik nr 4. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag. 

Ad. 7.Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2017 dla Gminy Piława Górna. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2017 dla Gminy Piława Górna, która 

stanowi załącznik nr 5. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakies pytania do przedstawionej informacji? 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabrali radny Marcin Chrobak, radna 

Halina Przepiórka, którzy poruszyli temat asystentów rodziny i czy nie jest ich zbyt mało oraz 

programów 

Ad 8. Informacja Burmistrza o podjętych działaniach między sesjami.    

Burmistrz: 

1. Uczestniczylam w spotkaniu organizowanym przez Starostwo Powiatowe                             

w Dzierżoniowie, które dotyczyło organizacji Święta Niepodległości 11 listopada. 

2. Odbyło się drugie spotkanie z Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej w Dzierżoniowie 

w sprawie budowy budynku spółdzielczego w Piławie Górnej. 

3. W Urzędzie Miasta odbyło się szkolenie pn. nowe zasady ochrony danych osobowych 

RODO, które wejdą w życie od 25 maja 2018 roku. W szkoleniu brali udział 

pracownicy Urzędu i jednostek organizacyjnych. 

4. Podpisana została umowa z Ministerstwem Sprawiedliwości na dofinansowanie 

sprzętu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w kwocie 26 tys. zł. 

5. Odbyło się spotkanie z Prezesem Zarządu Ośrodka Hodowli Zarodowej Przerzeczyn 

Zdrój. 

6. Rostrzygnięty został konkurs na Dyrektora Szkoły Podstawowej. Nowy Dyrektor 

obejmie swoją funkcję od nowego roku szkolnego. 

7. Ogłoszony został konkurs na dyrektora Przedszkola Publicznego „ Tęczowa kraina”       

w Piławie Górnej. 

8. Do końca kwietnia ogłosiliśmy 10 przetargów, z czego 2 zostały unieważnione. 

9. Otrzymaliśmy promesę na remont ul. Zielonej. 

10. Złożyliśmy wniosek na remont ul. Młynarskiej i Osiedla Nowego w ramach 

dodatkowych środków z Ministerstwa w ramach Rządowego Programu na Rzecz 

Rozwoju oraz Konkurencyjności Regionów. 

11. Odbyło się spotkanie z Wicestarostą Dobruszki w kwestii współpracy. 

Chciałabym Państwa zaprosić na uroczystości związane z podpisaniem trójstronnego 

porozumienia, które odbędą się 26 maja 2018 roku o godz.15.00 w MOK i B. 

   9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

  A) w sprawie: przyjęcia Strategii Oświaty Gminy Piława Górna na lata 2018-2022, 
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Burmistrz: 

Strategia Oświaty Gminy Piława Górna na lata 2018-2022 jest dokumentem zawierającym 

aktualną diagnozę stanu oświaty, zawiera ponadto podsumowanie funkcjonującej w latach 

2013-2017 Strategii Oświaty Gminy Piława Górna. Przygotowany dokument obrazuje formę, 

wizję działania i rozwoju placówek oświatowych w związku z aktualnie wdrożoną reformą 

oświaty. Stanowi także skonkretyzowanie zadań mających na celu obranie właściwego 

kierunku rozwoju szkół i przedszkola, co pozwoli przynieść korzyść wszystkim uczestnikom 

procesu dydaktycznego, przy racjonalnym i gospodarnym dysponowaniu środkami 

finansowymi przeznaczonymi na cele oświatowe, będącymi w dyspozycji Gminy Piława 

Górna, jako organu prowadzącego publiczną szkołę oraz publiczne przedszkole. Przyjęcie 

strategii pozwoli na usystematyzowanie kwestii oświatowych, potrzeb placówek w zakresie 

utrzymania dobrej kondycji i rozwoju oraz prowadzenie racjonalnej polityki oświatowej 

gminy. Wiekszość zadań opisanych w Strategii Oświaty Gminy Piława Górna będzie 

realizowana w ramach budżetu Gminy i przeznaczona zostanie na działalność placówek 

oświatowych. Ponadto uchwalenie niniejszego opracowania umożliwi przystępowanie do 

różnego rodzaju programów i korzystanie z zewnętrznych środków finansowych. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji rady 

W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego         

i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 186/XLIII/2018, która stanowi załącznik nr 6. 

  B) w sprawie: uchwalenia „miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

       Obszaru BOBO w Piławie Górnej”, 

Przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu nastąpiło na podstawie uchwały 

nr144/XXXVI/2017 Rady Miejskiej w Piławie Górnej z dnia 26 września 2017r. 

Przedmiotem ustaleń planu jest określenie zasad i uwarunkowań rozbudowy, przebudowy i 

adaptacji istniejących poprzemysłowych obiektów z przeznaczeniem na funkcje 

mieszkaniową oraz usługową o charakterze śródmiejskim. 

Przedmiotowy plan miejscowy zagospodarowania przestrzennego po wejściu w życie stanie 

się aktem 

Prawa miejscowego. Miejscowy planu zagospodarowania przestrzennego dotyczy obszaru 

położonego w północnej części miasta przy ul. Piastowskiej i Fabrycznej. Powierzchnia 

objęta opracowaniem - ok. 0,70 ha w znacznej większości zabudowana obiektami byłego 

zakładu odzieżowego "BOBO". Teren objęty sporządzanym dokumentem położony jest 

wzdłuż głównej ulicy miasta - ulica Piastowska - stanowiącej jednocześnie oś 

charakterystycznej dla miasta zabudowy łańcuchowej. Cały obszar objęty miejscowym 

planem położony jest                   w granicach historycznego układu urbanistycznego, 

obejmującego teren dawnej wsi Piława Górna i obszar miejski z XIX i początków XX wieku. 

Aktualnie na obszarze opracowania obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego 

Dzielnicy śródmiejskiej Piławy Górnej - uchwała nr 229/XLV/2010 Rady Miejskiej w Piławie 

Górnej z dnia 25 sierpnia 2010r /publ. Dz. Urz. Woj. Doln. Z 2010r nr 194 poz. 2968. 

Wraz z projektem nowego miejscowego planu sporządzone zostało uzasadnienie wynikające 

z art. 15 ust.1 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym /Dz. U. Z 2017r poz. 

1073 ze zm./. W trakcie procedury planistycznej projekt miejscowego planu został 
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pozytywnie zaopiniowany i uzgodniony przez właściwe organy i jednostki oraz został 

wyłożony do publicznego wglądu wraz z prognozą oddziaływania ustaleń miejscowego planu 

na środowisko w dniach od 16 lutego do 16 marca 2018r z terminem wnoszenia uwag do dnia 

30 marca 2018r. W dniu 16 marca 2018 r odbyła się dyskusja publiczna. Do projektu 

miejscowego planu               w okresie jego wyłożenia nie została złożona żadna uwaga. 

Zgodnie z art. 55 ust.3 ustawy z dnia 3 października 2008r o udostępnianiu informacji o 

środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 

oddziaływania na środowisko /Dz. U. Z 2017r poz. 1405 ze zm./, stwierdza się, iż w uchwale 

miejscowego planu uwzględniono: 

- ustalenia zawarte w prognozie oddziaływania na środowisko, 

- opinię Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska we Wrocławiu z dnia 19 stycznia 

2018r 

- opinię Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Dzierżoniowie z dnia 16 

stycznia 2018r. 

Projektowanie rozwiązania funkcjonalno - przestrzenne zawarte w miejscowym planie nie 

naruszają Ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Piława Górna. W ustaleniach miejscowego planu nie występują przesłanki rodzące 

zobowiązania finansowe dla gminy z tytułu wydatków na realizację inwestycji z zakresu 

infrastruktury technicznej 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji rady 

W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego i 

Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 187/XLIII/2018, która stanowi załącznik nr 6. 

 

  c)  w sprawie: zmiany uchwały Nr 183/XLII/2018 Rady Miejskiej w Piławie Górnej z dnia  

       27 marca 2018 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

      ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, warunków 

      dopuszczalności pomocy publicznej, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną  

      oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania ulg,  

Celem podjęcia uchwały jest konieczność dostosowania jej do obowiązujących przepisów.  

W § 3 ust. 1 zmienianej uchwały postanowiono o umarzaniu należności z urzędu oraz 

wymieniono przypadki, w których do takiego umorzenia dochodzi.  

Podstawą udzielenia ulgi z urzędu mogą być tylko przesłanki wymienione w art. 56 ust. 1 

ustawy o finansach publicznych.  

Z uwagi na to, iż w zmienianej uchwale postanowiono, że przesłanką do udzielenia ulgi                  

z urzędu będzie sytuacja, kiedy zachodzi ważny interes dłużnika lub interes publiczny, której 

nie przewiduje już wyżej wymieniony przepis, należało zmienić brzmienie uchwały i 

postanowić o stosowaniu z urzędu wyłącznie ulg wymienionych w art. 56 ust. 1 ustawy o 

finansach publicznych. Z podobnych względów należało zmienić brzmienie § 5 ust. 1 pkt 1 

przedmiotowej uchwały, w którym należało doprecyzować ulgi o punkty od 1-5. 

Wprowadzenie obowiązywania przepisów uchwały wstecz wynika z daty wejścia w życie 

zmienianej uchwały i konieczności ujednolicenia terminu stosowania przepisów zmienianej 

uchwały. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji rady 
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W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego         

i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 188/XLIII/2018, która stanowi załącznik nr 7. 

  d) w sprawie: dokonania zmian w budżecie Gminy Piława Górna na rok 2018,  

Celem podjęcia uchwały jest dokonanie zmian w uchwale budżetowej na 2018 rok między 

innymi  

- zwiększa się dochody bieżące budżetu Gminy na 2018 rok o kwotę 286 200,00 zł, 

w związku z promesą Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji Nr DOLiZK-III-7741-8-

12/2018 z dnia 29.03.2018 r. na zadanie pn: „Remont nawierzchni drogi gminnej nr 118039D 

ul. Adama Mickiewicza w Piławie Górnej (intensywne opady deszczu, silne wiatry, sierpień 

2017 r.)”.  

     -Zwiększa się dochody majątkowe budżetu Gminy na 2018 rok o kwotę 192 000,00 zł,            

z tego: o   kwotę 42 000,00 zł na podstawie uchwały Nr XLV/1529/18 Sejmiku Województwa 

Dolnośląskiego z dnia 22.03.2018 r. w sprawie pomocy finansowej na zadanie pn: „Kośmin- 

droga dojazdowa do gruntów rolnych”, 

- zwiększa się dochody o kwotę 150 000,00 zł w związku z pismem Wojewody 

Dolnośląskiego Nr FB-BP.3111.104.2018.KR z dnia 15.03.2018 r. na dofinansowanie zadania 

majątkowego pn: „Utworzenie oraz wyposażenie Klubu SENIOR+”, w ramach programu 

wieloletniego "Senior+" na lata 2015-2020. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę o przedstawienie stanowiska połączonych komisji rady 

W imieniu połączonych komisji głos zabrał Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego         

i Infrastruktury Technicznej Arnold Kordasiewicz, który poinformował, że projekt uchwały 

został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodniczący Rady: 

Czy są jakieś pytania? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do głosowania. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 189/XLIII/2018, która stanowi załącznik nr 8. 

  e)  w sprawie: powołania komisji doraźnej do zmiany Statutu Gminy Piława Górna. 

Przewodniczący Rady: 

Celem powołania komisji jest weryfikacja postanowień Statutu budzących wątpliwości 

interpretacyjne i dostosowanie treści Statutu do znowelizowanych przepisów dotyczących 

funkcjonowania samorządu gminnego, które będą miały zastosowanie w nowej kadencji rady. 

Obecnie obowiązujący Statut Gminy Piława Górna zostal uchwalony uchwałą 

Nr 182/XXXVII/2009  Rady Miejskiej w Piławie Górnej  z dnia 28 października 2009 roku. 

Przez ten okres zaistniały sytuacje budzące wątpliwości interpretacyjne niektórych przepisów 

Statutu. Ponadto, w dniu 31 stycznia 2018 r.weszła  w życie ustawa o zmianie niektórych 

ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania 

i kontrolowania niektórych organów publicznych (Dz. U. z 2018 r. poz. 130), która 

obowiązywać będzie od nowej kadencji rady.W związku z powyższym zachodzi potrzeba 

powołania doraźnej komisji, której zadaniem będzie weryfikacja i analiza przepisów pod 

kątem zapisów statutu oraz przygotowanie projektu zmian Statutu Gminy Piława Górna. 

Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji doraźnej. Może ktoś sam się 

zgłosi? 
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Do pracy w komisji doraźnej zgłosili się : radny Marcin Chrobak, radny Jarosław Łoin, radny 

Arnold Kordasiewicz, radna Małgorzata Wiącek, Przewodniczący Rady Dariusz Madejski. 

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

Przewodniczący Rady: 

Czy może jeszcze ktoś chciałby się zgłosić? Nie widzę. Wobec tego przejdziemy do 

głosowania. Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie: powołania komisji 

doraźnej do zmiany Statutu Gminy Piława Górna, który stanowi załącznik nr 9. 

Następnie Rada w głosowaniu 15 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, bez głosów 

wstrzymujących podjęła UCHWAŁĘ NR 190/XLIII/2018 , która stanowi załącznik nr 10. 

 Ad. 10. Zapytania i wnioski radnych. 

Radna Teresa Budzyk: 

Czy będzie robiona droga wzdłuż basenu od ul. Groszowieckiej? 

Burmistrz: 

Nie ma w planie. 

Ad. 11. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady: 

Proszę zaproszenie na 26 maja potraktować poważnie, bądź liczę na Państwa udział w tej 

uroczystości.  

Innych spraw radni nie zgłosili. 

 Ad.12. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący Rady po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad zakończył sesję 

Rady Miejskiej w Piławie Górnej. 

Ustalono termin następnej sesji na 30 maja 2018 roku o godz. 10.30. 

Protokół sporządziła J. Najwer inspektor ds. obsługi RM. 

 


